

Date: 18<sup>th</sup> May 2020

التاريخ: 18 مايو 2020

To: Mr. Hamad Abdallah Al Ali  
Head of Listed Companies Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

إلى: السيد/ حمد عبدالله العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Update regarding the proposed acquisition of Bank Audi-Egypt**

**الموضوع: تحديث حول موضوع الاستحواذ المحتمل على بنك عودة- مصر**

First Abu Dhabi Bank (FAB) today announces that it has mutually agreed with Bank Audi to stop the transaction process regarding the acquisition of its fully owned subsidiary in Egypt (Bank Audi-Egypt). This is due to the unprecedented circumstances and the uncertain outlook relating to the COVID-19 pandemic, and is in the best interests of our shareholders, customers and employees.

يعلن بنك أبوظبي الأول اليوم عن اتفاق متبادل مع بنك عودة لإيقاف عملية الاستحواذ على أعماله المملوكة له بالكامل في السوق المصرية (بنك عودة- مصر) بسبب الظروف غير المسبوق والمؤشرات غير المؤكدة الناجمة عن وباء "كوفيد-19"، بما يضمن الحفاظ على مصالح المساهمين.

The two banks have held productive discussions over the past few weeks, with significant progress made on many points. FAB would like to thank the Bank Audi team for their support and cooperation during the due diligence and the broader transaction process.

وشهدت الأسابيع القليلة الماضية مناقشات مثمرة بين البنكين، وتحقيق تقدم ملحوظ على عدة مستويات. ويود بنك أبوظبي الأول التقدم بكل الشكر إلى فريق بنك عودة على دعمه وتعاونه خلال عملية الفحص القانوني والمالي والتفاصيل الأوسع للصفقة.

Any future updates will be provided to the market in due course.

وسيتم إطلاع سوق أبوظبي للأوراق المالية على أية مستجدات قد تطرأ مستقبلاً، وفي الوقت المناسب.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

محمد أحمد زكي  
مقرر مجلس الإدارة  
Mohammed Ahmed Zaki Board Secretary